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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 07-06-2023 in het Ge@j te 
Rockanje   
Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzi4er), René van de Hoek (secretaris), Jan 
Hoogstad (penningmeester), Betsy Gouman (lid), Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid), 
Nely van de Kolk (notulist), Maarten-Jan de Koning (lid), en Fleur Kunst (lid).  

    

1. Opening    
Frits opent de vergadering om 20:00 uur en heet een ieder welkom.  
Mededeling: Carmen Visser heeO laten weten, dat zij afziet van haar lidmaatschap van de 
Dorpsraad, omdat het werk voor de Dorpsraad in combinaSe met haar andere acSviteiten teveel 
is. 

 
2.  a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 10 mei 2023 

     Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
b. Ac?epuntenlijst 
     De acSepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld: 

• Punt 77: De vanavond gemaakte portreVoto’s worden op de website geplaatst. 
Het ‘websitewerkgroepje’ gaat er vooralsnog vanuit dat er geen persoonlijke 
teksten bijgeplaatst hoeven te worden.  

• Punt 87: Leen en Nely hebben een gesprek met de bewoonster gehad en de 
situaSe bekeken. Er is geadviseerd om het onderwerp te melden bij de gemeente 
en bij het acSe comité “Strandweg”. 

• Punt 89: Het was een posiSef overleg waarin wethouder Schop het belang van 
goed funcSonerende dorps- en wijkraden onderschreef. Hij is met zijn team bezig 
om samen met de wijk- en dorpsraden, beleid te maken hoe de wisselwerking 
tussen gemeente en dorps- en wijkraden opSmaal kan werken. Er is gesproken 
over de grootste zorgen van Rockanje zijnde de verzanding, woningbouw en de 
uitwerking van de dorpsvisie en de centrumontwikkeling. Binnenkort kunnen we 
een bezoek van de wethouder verwachten. 

• Punt 90:  Leen heeO geïnformeerd wanneer de volgende informaSebijeenkomst 
over inbraakprevenSe zal plaatsvinden, maar hierover is nog niets bekend. 

• Punt 91: 103-jarig moet 803-jarig zijn. Ferry gaat navragen of op 29 juni ook het 
hijsen van de vlag op het Dorpsplein kan plaatsvinden. 

• Punt 92: In aanloop naar de volgende bijeenkomst over de kustverzanding is Leen 
nog niet veel verder gekomen met de ideeën rond het beter bereikbaar maken 
van het strand van Rockanje (openbaar vervoer/looproute centrum). Hij heeO 
daarbij hulp van de gemeente nodig. Ferry is met de werkgroep “fietsroute langs 
de zee” op pad geweest. Er is een conceptplan gemaakt bestaande uit 3 fasen. 

• De acSepunten 43, 60, 91 en 92 blijven staan, de overige acSepunten zijn 
afgehandeld. 
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3. Lopende zaken (ter informa?e) 
 
• Stand van zaken subsidie-aanvraag 

De voorgestelde tekst t.b.v. het acSviteitenplan 2024 wordt door iedereen 
goedgekeurd onder het toevoegen van tekst over het onderhoud van de website en 
het verspreiden van flyers. Samen met de begroSng vormt het acSviteitenplan de 
belangrijkste onderdelen van de subsidie-aanvraag. 
 
Voor het aanvragen van de projectsubsidie voor 2023 merkt René op dat ook 
hiervoor acSviteiten beschreven moeten worden. Afgesproken wordt om naast een 
een themabijeenkomst over volkshuisvesSng/bouwplannen te organiseren. 
Bijvoorbeeld zou een ambtenaar van de gemeente een toelichSng kunnen geven 
over de woningbouwplannen in Rockanje. Ook kan er dan uitleg worden gegeven 
over de verschillende doelgroepen voor deze woningen. De bijeenkomst biedt 
daarnaast de mogelijkheid om de inwoners van Rockanje nader te laten kennismaken 
met de – rol van de – dorpsraad. Deze bijeenkomst wordt vooralsnog gepland in 
oktober 2023 en wordt voorbereid door René, Fleur, Frits en Nely. 
 

• Stand van zaken schouw openbare verlichSng 
Op de uitkomsten van de schouw is van de gemeente als reacSe gekomen, dat bepaalde 
punten als een melding worden beoordeeld en in het kader van het vastgestelde beheer 
kunnen worden uitgevoerd. Wensen voor aanvullende voorzieningen worden vooralsnog niet 
opgepakt. Bovendien ontbreken de financiële middelen daarvoor.  
De dorpsraad is niet tevreden met de reacSe omdat niet duidelijk is wat de gemeente wel of 
niet zal oppakken. De gemeente is gevraagd hierover in overleg te treden met de dorpsraad 
teneinde e.e.a. in detail door te nemen. Bij de gemeente wordt uitgezocht wie de juiste 
persoon is om hier op in te gaan. 

  
4. E-mail van een bewoner van de Dorpsweg 

Frits en Jan gaan met de bewoonster van de Dorpsweg in gesprek over de klachten m.b.t. 
het onderhoudsniveau en de hoeveelheid verkeer. 
 

5. E-mail Vereniging Verontruste Burgers van Voorne 
Op het iniSaSef van de VVBV m.b.t. de opslag en het verladen van ammoniak op de 
Maasvlakte zal posiSef worden gereageerd. De dorpsraad wil graag op de hoogte 
gehouden worden. Het ontbreekt echter aan kennis bij de leden van de dorpsraad om 
een inhoudelijke bijdrage te leveren.  
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6. Overige onderwerpen / rondvraag 

Ferry stelt voor om begin september een bijeenkomst te organiseren en dan alle 
verenigingen en sSchSngen die wat voor Rockanje betekenen uit te nodigen. De 
doelstelling van die avond is om kennis met elkaar te maken en te laten weten dat wij er 
zijn. Het hoofddoel zal zijn om de dorpsraad goed op de kaart te ze4en. Frits vindt dit 
eigenlijk een taak van de gemeente. Die mening wordt niet door de overige leden 
gedeeld. Ferry en Leen gaan een voorzetje maken voor die bijeenkomst.  
René merkt op, dat er bij aanvraag van de projectsubsidie dus nog een acSviteit moet worden 
gemeld. Jan gaat de begroSng hierop aanpassen. 

 
Leen vraagt zich af of er een rooster van aOreden is. René zegt dat dit juni 2022 is vastgesteld, 
maar dus niet bij iedereen bekend is. Het rooster van aOreden komt op de agenda voor de 
volgende vergadering. 
 
Om 21:00 uur verlaten Fleur en Leen de vergadering. 
 
Betsy merkt op dat het idee om een “Knarrenhof” op de plek van Duinzoom 8 te realiseren een 
mooi idee is. 
 

7. Volgende vergadering / slui?ng 
De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 12 juli om 20:00 uur in het 
GeSj. 
 
Om 21:15 sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 

 


